
PRoToKÓŁ

z wyb o rcze go ze b ra n i a wiejs kie go m ie sz ka ń ców,oł".r*;'ń;if##!'*' -'''' "'

gmina Bralin, województwo wie!kopolskie
odbytego w dniu 26 stycznia 2015 roku

Na 51 uprawnionych do głosowania w zebraniu udział wzięło w pierwszym
terminie 34 mieszkańców.
Lista obecności w załączeniu.
Ponadto w zebraniu uczestniczyli:
Radny Leszek Głąb

Porzadek obrad wieiskiego zebrania wvborczego
1. Otwarcie.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Wybór przewodniczącego zebrania.
4. Sprawozdanie sołtysa z działalności rady sołeckiej w poprzedniej kadencji.
5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.
6. Zgłaszanie kandydatów na sołtysa.
7. Wybór sołtysa.
8. Zgłaszanie kandydatów na członków Rady Soteckiej.
9. Wybór Rady sołeckiej.
10.Wolne głosy i wnioski.
].].. Zamknięcie obrad.

PrzebieH zebrania:

Pkt 1Otwarcie.
Otwarcia zebrania dokonała sołtys Lucyna Sip, powitała przybyłych i

stwierdziła, że w zebraniu bierze udział 34 mieszkańców, wobec czego odbywa
się ono w pierwszym terminie ijest prawomocne.

[W myśl §6 ust. 5 Statutu sołectwa Działosze stanowiącego załącznik Nr 7 do Uchwały NrVl25l03 Rady Gminy Bralin z dnia 3 marca 2003 r.

w sprawie nadania Statutów Sołectwom z terenu Gminy Bralin (Dz. Urz. Woj, Wlkp. z 2OO3 r. Nr 73 poz. 1418) Dla dokonania waŻnego
wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej na zebraniu wiejskim Wyma8ana jest obecność co najmniej 1/5 uprawnionych mieszkańców sołectwa z

zaokrągleniem do jednego mieszkańca w dół. (51:5=10,20 tj. wymagana większość wynosi 10 mieszkańców)

Pkt 2 Przyjęcie porządku obrad.
Następnie Wójt Roman Wojtysiak przedstawił obecnym porządek obrad
wiejskiego zebrania wyborczego, porządek został przyjęty bez uwag ,

Pkt 3 Wybór przewodniczącego zebrania.
Na przewodniczącego zebrania mieszkańcy wybrali:
Wóita Gminy Bralin Romana Wojtysiaka
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Pkt 4 Sprawozdanie soltysa z działalności rady sołeckiej w poprzedniej.
Sołtys Lucyna Ssp przedstawiła zebranym sprawozdanie z działalności Rady

Sołeckiej w poprzedniej kadencji.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu"

Pkt 5 Powołanie Komisii Skrutacyjnej.
1. Justyna Mieszała,
2.Ewa Martynów,
3. Patrycja Białek
W celu dokonania wyboru sołtysa wybrano Komisję Skrutacyjną w
następującym składzie :

t. Przewodniczący komisji: Justyna Mieszała
2. Członek komisji: Patrycja Białek,
3" Członek komisji: Ewa Martynów,

Pkt 6 Zgłaszanie kandydatów na sołtysa.
Na sołtysa zgłoszono następujące kandydatury:

1. Agnieszkę Martynów
2. Lucynę Sip

Pkt 7 Wybór sołtysa.
Po przeprowadzenia głosowania komisja skrutacyjna protokolarnie stwierdziła,
że na sołtysa sołectwa Działosze wybrano:
Agnieszkę Martynów,

Protokół Komisji Skrutacyjnej oraz karty do głosowania stanowią załącznik do

ni n iejszego protokołu.

Pkt 8 Zgłaszanie kandydatów na członków Rady Sołeckiej.
§ 22 ust. 2 statutu, stanowi, że Rada Sołecka składą sie z 4 osób.

Na członków Rady Sołeckiej zgłoszono następujące kandydatury:

1. Stefana Chmielarza
2. Krzysztofa Głąba
3. Andrzeja Guździoła
4. Eweliny Krawczyk
5, Pawła Martynowa

Pkt 9 Wybór Rady sołeckiej.
Po przeprowadzeniu głosowania komisja skrutacyjna protokolarnie stwierdziła,

że członkami Rady Sołeckiej sołectwa Działosze wybrano:

Strona 2 z 3



1) Stefana Chmielarza ,

2) Krzysztofa Głąba ,
3) Andrzeja Guździoła,
Ą) Ewelinę Krawczyk,

Protokół Komisji Skrutacyjnej oraz karty do głosowania w załączeniu"

Pkt 10 Wolne głosy Iwnioski:
W ostatnim punkcie zebrania Pan Stefan Chmielarz oraz Ewelina Krawczyk
zdali Pan Chmielarz, a dotyczyło one drogi prowadzącej do posesji państwa

Wydmuch i Augustynowicz i o możliwość dostarczenia kamienia i szlaki by

utwardzić ten odcinek drogi.
Wójt odpowiedział, że w tym roku szlaka to towar deficytowy w związku z

bardzo łagodną ubiegłoroczną i obecną zimą, Wójt poprosił jednak, by

transport kamieni zorganizować we własnym zakresie, co obnizy koszty
transportu, a laoszczędzone przez Gminę fundusze będzie mozna przeznaczyĆ

na zakup dodatkowych materiałów do utwardzenia dróg.
ponadto Wójt przedstawił plany budowlane przedszkola w Bralinie oraz jego

lokalizacje na ulicy Wiosennej w Bralinie z alternatywą budowy na starym
miejscu, zebrani wyrazili opinie, iż lokalizacja na ulicy Wiosennej jest dobrym
wyborem iw pełni popierają ten pomysł.
Następnie Wójt opisał przebieg postępujących spraw w kwestii budowy hali

sportowej w Bralinie oraz o zakupie dodatkowych 30 arów pod tę budowę, w
konsekwencji tej wypowiedzi doszło do wymiany zdań, pomiędzy Wójtem, a

Panem Grzegorzem Sobczakiem, który sprawę pozyskiwania w/w gruntów zna

ze strony właścicie]i nieruchomości, a nie ze strony potencjalnego nabywcy,

czyli Gminy Bralin.

Pkt 11 Zamknięcie obrad.
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący obrad podziękował

obecnym za udział w dzisiejszym wiejskim zebraniu i zamknął zebranie o
| . ^-30gooZlnle zl- .

Protokół sporządził:

P rzewod n iczący ze b ra n ia :

* - niepotrzebne skreślić

/czytelny podpis/
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